



Protokoll sektionsmöte VTM 2022-04-05

Närvaro: Jakob Schwarz	Mötesordförande
Axel Rosenqvist	Ordförande
Mikolaj Sinicka	Vice Ordförande
Emma Kujala	Skattmästare
Sofia Tatidis	Cafémästare
Ludvig Svedberg	Näringslivsansvarig
Märta Holmquist	Källarmästare
Alex Gustavsson	Aktivitetsansvarig
Victor Winkelmann	Øverphøs
Angelica Larsson	Informationsansvarig
Anton Jeppsson	
Oskar Stenberg	
Maria Tavemark	
Oskar Ström	
Albin Sverreson	
Joel Bäcker	
Melissa Engberg	
André Frisk	
Thilda Holmner	
Erik Stein	
Axel Svensson	
Edmond Mentori	
Aurora Shuti	
Isak Määttä	
Arvid Karp	
Maja Rygård	
Linus Åbrink	
Dag Hemberg	
Anna Dahlström	
Jesper Kristiansson	
Vera Paulsson	
Kristina Sedelius	
Filip Wilke	
Emma Haggren	
Yazan Al-Aswad	
Sandra Nyström	
Hannes Östergren	
Lisa af Klint	
Jakob Gullin	
Josefin Wetterstrand	
Nils Stridbeck	
Kaspian Jakobsson	
Felix Vigren	
Adam Tegelberg	
David Delblanc	
Oliver Levay	



- §1 Ordförande förklarar mötet öppnat Ordförande Axel Rosenqvist förklarade mötet öppnat klockan 17:26.
Ordförande Axel Rosenqvist **yrkade** om att som ny punkt §2 välja Jakob Schwarz som mötesordförande.
Mötet **beslöt** att bifalla hans yrkande.
- §2 Val av Mötesordförande Jakob Schwarz valdes som Mötesordförande.
- §3 Tid och sätt Trots viss förvirring kring tid och sätt så **yrkade** Ordförande Axel Rosenqvist att godkänna tid och sätt.
Mötet **beslöt** att godkänna tid och sätt.
- §4 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §5 Val av två justeringspersoner tillika rösträknare Joel Bäcker nominerade sig själv till Justerare.
Joel Bäcker nominerade Kaspian Jakobsson till Justerare.
Mötet **beslöt** att välja följande till justerare:
- Joel Bäcker
 - Kaspian Jakobsson
- §6 Föredragningslista Schwarz **yrkade** på att godkänna ny punkt §2.
Oskar Ström **yrkade** på att efter §19 lägga till:
- §20 Proposition: Uppdatering av Ekonomisk Policy
- Joel Bäcker **yrkade** på att stryka:
- §10 Verksamhetsberättelse och bokslut för 2021 års styrelse
 - §11 Revisionsberättelse för 2021 års styrelse
 - §12 Ansvarsfrihet för 2021 års styrelse
- och bordlägga till nästa möte.
Enligt stadga så ska alla punkter som tas upp, yrkandet stryks.
Mötet **beslöt** att godkänna den redigerade föredragningslistan.
- §7 Föregående mötesprotokoll Inga protokoll att godkänna.



- §8 Verksamhetsrapport Styrelsen presenterade verksamhetsrapporten.
Mötet **beslöt** att lägga verksamhetsrapporten till handlingarna.
- §9 Ekonomisk status Emma Kujala presenterade den ekonomiska statusen.
Mötet **beslöt** att lägga den ekonomiska statusen till handlingarna.
- §10 Meddelanden Aktivitetsansvarig Alex Gustavsson informerade om Dömd-helgen. Han informerade även om Geekend, vilket kan nås på **denna länk**.

Ordförande Axel Rosenqvist informerade om Skipthesgasquen som hölls tidigare i år. Det valdes att ta betalt för Skipthesgasquen, eftersom man visste att Teknikfokus skulle få in mindre pengar, och eftersom osäkerhet kring restriktioner fanns. Därför hölls den i Gasque-salen. Detta bryter mot policy, eftersom det står att den ska vara gratis, men det är beslutet som togs.

Det valdes även att flytta jubileumsbalen, även det med hänsyn till restriktioner.

Framtidsordförande Kaspian Jakobsson informerade om arbete som skett i hans utskott. Under våren har utskottet kommit igång med roliga arbeten såsom möten och workshops. Det har diskuterats ämnen såsom trivsel på sektionen, lokaler, m.m. Om man har roliga idéer, prata gärna med Kaspian.

Cafémästare Sofia Tatidis informerade om att det hålls en brunch 1 maj. Länk till detta event finns **här**. Alla kan komma på detta, även folk utanför LTH.

Love Barany från Kåren informerade om vad som jobbas med just nu i Kåren:

Utbildning:
- En stor fråga för Utbildningsansvarig för externa frågor har under året varit studenters återhämtning. Det har både handlat om att driva frågan på LU-nivå och på nationell nivå.
 - Extra fokus på Internationella studenter; återkommande språkcaféer och t.o.m en internationell sittning utanför nollningen
 - Strategi för nya program. Vi har för första gången i mannaninne hållit en tacksittning för studentrepresentanter
 - Jobbat med att uppdatera regelverk för forskarutbildning



och olika riktlinjer som gäller för doktorander. Även jobbat med att skapa sociala sammanhang för doktorander och hjälpa Dokt-sektionen anordna event. Fortsatt arbete med Science Village frågan.

Näringsliv:

- Det planeras en Sustainability Week
- Företagsanmälningar till ARKAD har börjat trilla in, och koordinatörer sökes.

Ledning:

- Nästa verksamhetsårs budget och verksamhetsplan håller på att spikas. En överlämning för de nyinvalda planeras.

Fritid:

- Fritidsverksamhet på kåren håller på att fås igång: pubar, baler, klubbar, proud tech, danskurser mm. . .
- Fritidsverksamhet utvecklas via samarbeten med kommunen som Trygg Krog.

6 nya heltidare har valts in: en ny GS, HU, UE, UI, SA, Pedell. Saknas fortfarande: KO, NA, INFO.

Jubileumsgeneral Rasmus Göransson informerade om att Lunds Universitet har sagt upp all kontakt med Ryssland och Belarus. Detta innefattar Utbytesplatser, forskning, etc. De som finns på plats redan kommer inte att tvångsdeporteras.

Ordförande Axel Rosenqvist **yrkade** om att stadfästa styrelsemötets beslut att flytta jubileum till hösten 2022.

Mötet **beslöt** att bifalla hans yrkande.

*Mötet **beslöt** att ta paus för att sträcka på benen.*

Mötesordförande Jakob Schwarz förklarade mötet ajournerat klockan 18:16 och ämnade att återuppta mötet igen klockan 18:25.

Mötet återupptogs klockan 18:25.

- | | | |
|-----|---|--|
| §11 | Verksamhetsberättelse och bokslut för 2021 års styrelse | Joel Bäcker yrkade om att bordlägga eftersom det inte finns material att ta upp.

Mötet beslöt att bifalla hans yrkande. |
| §12 | Revisionsberättelse för 2021 års styrelse | Joel Bäcker yrkade om att bordlägga eftersom det inte finns material att ta upp. |



Mötet **beslöt** att bifalla hans yrkande.

- §13 Ansvarsfrihet för 2021 års styrelse Joel Bäcker **yrkade** om att bordlägga eftersom det inte finns material att ta upp.

Mötet **beslöt** att bifalla hans yrkande.

- §14 Motion: Inköp av förtjänsttecken Jubileumsgeneral Rasmus Göransson presenterade motionen. Aktivitetsansvarig Alex Gustavsson presenterade styrelsens svar. Styrelsen yrkar på att godkänna motionen.

Mötet diskuterade.

Linus Åbrink **yrkade** på att stryka 10 st Uråldrig & Avgå medaljer från motionen.

Mötet **beslöt** att bifalla hans yrkande.

Mötet **beslöt** att godkänna motionen med ändring till 140 medaljer.

- §15 Motion: D-Bandet under aktivitetsutskottet D-Bandet var inte på plats för att presentera motionen. Ordförande Axel Rosenqvist presenterade styrelsens svar. Styrelsen yrkar på att inte godkänna motionen.

Mötet diskuterade.

Anna Dahlström **yrkade** om att bordlägga frågan.

Mötet diskuterade bordläggning av frågan.

Yrkandet tillbakadrogs.

Mötet fortsatte diskussion.

Kaspian Jakobsson **yrkade** om att återremittera motionen till projektgruppen.

Mötet **beslöt** att inte bifalla Kaspians yrkande.

Mötet **beslöt** att bifalla styrelsens svar på motion, och inte godkänna motionen.

*Mötet **beslöt** att ta paus i ca 40 minuter för mat.*

Jakob Schwarz förklarade mötet ajournerat för matpaus klockan 19:11 och ämnade att återuppta mötet igen klockan 19:50.

Mötet återupptogs klockan 19:52.



- §16 Motion: Studentrepresentant för Designvetenskaper institutionen
- Ludvig Delvret presenterade motionen samt styrelsens svar. Styrelsen yrkar på att godkänna ordförandes tolkning, det vill säga att Studentrepresentant för Designvetenskapsinstitutionen teoretiskt sett redan är en funktionärspost, och att ingen åtgärd krävs.
- Mötet diskuterade.
- Mötet **beslöt** att godkänna motionen.
- §17 Motion: Ändamålsenlig utrustning till sektionens servrar
- Oskar Stenberg presenterade motionen.
- Mötet diskuterade.
- Victor Winkelmann presenterade styrelsens svar. Styrelsen yrkar för att Root ska presentera sin plan och därefter låta sektionen diskutera beslutet.
- Mötet diskuterade.
- Oskar Ström yrkade om att pengar ska tas från budgetposten motioner.
- Mötet **beslöt** att bifalla den motionen med bifall om att pengarna ska tas från budgetposten motioner.
- §18 Motion: Förlängt mandat av Jubileumskommittén
- Rasmus Göransson presenterade motionen.
- Mötet diskuterade.
- Mötet **beslöt** att bifalla motionen i sin helhet.
- §19 Proposition: Budgetrevidering
- Emma Kujala presenterade propositionen.
- Mötet diskuterade.
- Mötet **beslöt** att ta paus i ca 10 minuter.*
- Jakob Schwarz förklarade mötet ajournerat klockan 21:30 och ämnade att återuppta mötet igen klockan 21:40.*
- Mötet återupptogs klockan 21:41.*
- Mötet fortsatte diskussionen.
- Mötet beslöt att dra streck i debatten.
- Mötet **beslöt** att bifalla propositionen i sin helhet.
- §20 Proposition: Överlåtelse av Teknikfokusplattformen
- Axel Rosenqvist presenterade propositionen.
- Mötet diskuterade.



- Rasmus Göransson **yrkade** om att återremittera eftersom frågan är för svår för att kunna ta ställning i nuläget och eftersom det finns frågetecken om legalitet; därmed sätta streck i debatten.
- Mötet **beslöt** att bifalla Rasmus yrkande.
- §21 Proposition: Emma Kujala presenterade propositionen.
Uppdatera Mötet diskuterade.
Ekonomisk Policy Mötet **beslöt** att godkänna propositionen.
- §22 Val Felicia Gabriell Augustsson från valberedningen presenterade valprocessen.

Teknikfokusansvarig

Valberedningen nominerade Yazan Al-Aswad till Teknikfokusansvarig.

Yazan Al-Aswad godtog nomineringen.

Yazan Al-Aswad presenterade sig och utfrågades.

Yazan Al-Aswad lämnade mötet.

Mötet diskuterade.

Mötet **beslöt**

att välja Yazan Al-Aswad.

Yazan Al-Aswad kom tillbaka till mötet.

Medaljelelekommitémedlem

Valberedningen nominerade Filip Wilke till Medaljelelekommitémedlem.

Filip Wilke godtog nomineringen.

Filip Wilke presenterade sig och utfrågades.

Axel Svensson **yrkade** om att gå till val oberoende av förvirring kring reglemente för posten. Mötet diskuterade huruvida posten behövde väljas, och att det var två olika versioner av reglementet som orsakade förvirring. Rätt version finns på GitHub.

Mötet **beslöt** att bifalla Axels yrkande.

Filip Wilke lämnade mötet.

Mötet diskuterade.

Mötet **beslöt**



att välja Filip Wilke.

Filip Wilke kom tillbaka till mötet.

Mötet *beslöt att ta paus i ca 10 minuter.*

Jakob Schwarz förklarade mötet ajournerat klockan 23:28 och ämnade att återuppta mötet igen klockan 23:38.

Mötet återupptogs klockan 23:41.

Valberedningens ordförande

Ludvig Svedberg nominerade Felicia Gabriellii Augustsson till Valberedningens ordförande.

Felicia Gabriellii Augustsson godtog nomineringen.

Felicia Gabriellii Augustsson presenterade sig och utfrågades.

Felicia Gabriellii Augustsson lämnade mötet.

Mötet diskuterade.

Mötet **beslöt**

att välja Felicia Gabriellii Augustsson.

Felicia Gabriellii Augustsson kom tillbaka till mötet.

Valberedningsrepresentanter från de fyra lägsta årskurserna

Sofia Tatidis nominerade Erik Stein och Emma Haggren till Valberedningsrepresentant.

Yazan Al-Aswad nominerade David Delblanc till Valberedningsrepresentant.

Joel Bäcker nominerade sig själv till Valberedningsrepresentant.

Felicia Gabriellii Augustsson nominerade Linus Åbrink till Valberedningsrepresentant.

Adam Tegelberg nominerade Felix Vigren till Valberedningsrepresentant.

Emma Kujala nominerade Adam Tegelberg till Valberedningsrepresentant.

Axel Rosenqvist **yrkade** om att frångå policy för val, få alla att presentera sig samtidigt. Mötet beslutar därefter om vi kan välja in samtliga i klump. Om mötet inte kan välja in samtliga klump blir det istället enskilda val.



Mötet beslöt att bifalla hans yrkande.

Erik Stein, Emma Haggren, David Delblanc, Joel Bäcker, Linus Åbrink, Adam Tegelberg och Felix Vigren presenterade sig.

David Delblanc drog tillbaka sin kandidatur.

Ingen diskussion fördes.

Mötet beslöt att Erik Stein, Emma Haggren, Joel Bäcker, Linus Åbrink, Adam Tegelberg och Felix Vigren skulle väljas i klump.

Mötet **beslöt** att välja

- Erik Stein
- Emma Haggren
- Joel Bäcker
- Linus Åbrink
- Adam Tegelberg
- Felix Vigren

Alumniansvarig

Linus Åbrink **yrkade** om att mötet skall stadfästa alumniansvarig.

Mötet beslöt att stadfästa alumniansvarig Linus Åbrink.

§23 Entlediganden av funktionärer

Ingen att entlediga.

§24 Talman förklarar mötet avslutat

Talman förklarar mötet avslutat klockan 00:00.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Justeras

Mikolaj Sinicka
Vice Ordförande

Jakob Schwarz
Mötesordförande

Joel Bäcker
Sektionsmedlem

Kaspian Jakobsson
Framtidsordförande